



French Quality



Premix', Concentrate, Feed Additives

“French Touch in
the Nutrition”



AGRIFOOD PRODUCTS
FRACON

CAMEL | HORSE
LE CHAMEAU | LE CHEVAL

All in one

All the Fracon Products are prepared to fulfil the needs of your flocks by considering the operating conditions and the availability of the raw materials in the most economical way. In this Direction; Whatever percentage desired of concentrate, premixes, and feed additives can be producible according to your feedback. As Fracon, We believe that using one premix that is capable of meeting your nutritional needs instead of using the vitamins,minerals,amino acids, enzymes etc.. one by one could be more beneficial.

For that reason,we seth forth the "ALL IN ONE " concept to the the market.

The reason of Choosing Fracon

- Provides a single product with an ideal formulation and a highly homogeneous mixture.
- The products that have been not tested on the field are never presented to you
- Our laboratory is always at your service to preserve quality production.
- We are always on your side with formulation support,consultancy services, European standards production



Profound Experience in Nutrition

- It helps to fill nutritional deficiency that occurs as a result of intensive exercise, especially by enough vitamins E, K, and C and minerals contained inside of it.
- It supports skeletal development to keep animals in shape.
- We are aware of the importance of calcium, phosphorus, and vitamins A and D in reducing the possibility of being caught in bone diseases, orthopaedic diseases, lactation period.
- It increases the efficacy of energy that comes from grain, and forage by containing essential enzymes
- Our products do their part particularly, during the period that the protein needs ascended until the age of 3 years in equine, as well as the period that energy needs brought to the forefront rather than protein.

Tout en un

Tout les produits de Fracon sont préparées pour répondre aux besoins de vos troupeaux en tenant compte des conditions d'exploitation et de la disponibilité des matières premières de la manière la plus économique. Dans ce sens ; quel que soit le pourcentage souhaité de concentré, de prémélanges et d'additifs alimentaires, il peut être produit en fonction de vos commentaires. En tant que Fracon, nous croyons qu'utiliser un prémélange capable de répondre à vos besoins nutritionnels au lieu d'utiliser les vitamines, les minéraux, les acides aminés, les enzymes, etc. un par un pourrait être plus bénéfique. Pour cette raison que nous lancons le concept «Tout En Un» au marché.

La raison de choisir Fracon

- Fournit un produit unique avec une formulation idéale et un mélange très homogène.
- Les produits qui n'ont pas été testés sur le terrain ne vous sont jamais présentés
- Notre laboratoire est toujours à votre service pour préserver une production de qualité.
- Nous sommes toujours à vos côtés avec un support en formulation, des services de conseil, une production de normes européennes

Expérience approfondie en Nutrition

- Il aide à combler les carences nutritionnelles qui surviennent à la suite d'un exercice intensif, notamment par suffisamment de vitamines E, K et C et de minéraux qu'elles contiennent.
- Il soutient le développement du squelette pour garder les animaux en forme.
- Nous sommes conscients de l'importance du calcium, du phosphore et des vitamines A et D pour réduire le risque d'être attrapé dans des maladies osseuses, des maladies orthopédiques, ou pendant la période de lactation.
- Il augmente l'efficacité de l'énergie provenant des céréales et du fourrage en contenant des enzymes essentielles
- Nos produits interviennent particulièrement, pendant la période où les besoins en protéines montent jusqu'à l'âge de 3 ans chez l'équidé, ainsi que la période où les besoins en énergie sont mis en avant plutôt que les protéines.



441 FR FRACON CAMEL COMPLEX PREMIX %1

CALCIUM	7,56 %
LYSINE	5,90 %
METHIONINE	4,40 %
T.PHOSPHORUS	1,05 %
3a672 VITAMIN-A	1.300.000,00 IU/kg
3a671 VITAMIN-D3	225.000,00 IU/kg
3a700 VITAMIN-E	21.000,00 mg/kg
3a710 VITAMIN-K3	100,00 mg/kg
3a821 VITAMIN-B1	500,00 mg/kg
3a825 VITAMIN-B2	525,00 mg/kg
3a831 VITAMIN-B6	200,00 mg/kg
3a VITAMIN-B12	100,00 mg/kg
3a314 NIACIN	2.500,00 mg/kg
3a841 CAL.PANT.ACID	800,00 mg/kg
3a316 FOLIC ACID	100,00 mg/kg
3a880 D-BIOTIN	20,00 mg/kg
3a300 VITAMIN-C	95,00 mg/kg
3a890 CHOLINE (mg)	15.000,00 mg/kg
3b502 MANGANESE (Mn)	6.000,00 mg/kg
3b103 IRON (Fe)	8.000,00 mg/kg
3b603 ZINC (Zn)	7.500,00 mg/kg
3b405 COPPER (Cu)	6.000,00 mg/kg
3b202 IODINE (I)	70,00 mg/kg
3b305 COBALT(Co)	30,00 mg/kg
3b801 SELENIUM (Se)	40,00 mg/kg
E321 ANTIOXIDAN	10.000,00 mg/kg
2b SAPONIN XO	10.000,00 mg/kg
E 1711 LIVE YEAST	200.000,00 mg/kg

440 FR FRACON EQUINE COMPLEX PREMIX %1

SODIUM	0,01 %
CALCIUM	2,77 %
LYSINE	5,90 %
METHIONINE	4,40 %
T.PHOSPHORUS	0,60 %
3a672 VITAMIN-A	1.462.500,00 IU/kg
3a671 VITAMIN-D3	112.500,00 IU/kg
3a700 VITAMIN-E	28.500,00 mg/kg
3a821 VITAMIN-B1	1.425,00 mg/kg
3a825 VITAMIN-B2	900,00 mg/kg
3a831 VITAMIN-B6	570,00 mg/kg
3a VITAMIN-B12	28,50 mg/kg
3a314 NIACIN	2.375,00 mg/kg
3a841 CAL.PANT.ACID	1.425,00 mg/kg
3a316 FOLIC ACID	1.140,00 mg/kg
3a880 D-BIOTIN	190,00 mg/kg
3a300 VITAMIN-C	5.700,00 mg/kg
3a890 CHOLINE (mg)	15.000,00 mg/kg
3b502 MANGANESE (Mn)	14.850,00 mg/kg
3b103 IRON (Fe)	21.450,00 mg/kg
3b603 ZINC (Zn)	18.425,00 mg/kg
3b405 COPPER (Cu)	5.170,00 mg/kg
3b202 IODINE (I)	120,00 mg/kg
3b801 SELENIUM (Se)	60,00 mg/kg
E321 ANTIOXIDAN	10.000,00 mg/kg
2b SAPONIN XO	20.000,00 mg/kg
CoE456 HERBAL EXTRACT	10.000,00 mg/kg
E 1711 LIVE YEAST	200.000,00 mg/kg
AROMA	25.000,00 mg/kg



AGRIFOOD PRODUCTS
FRACON

FRACON AGRIFOOD PRODUCTS SASU

📍 33 Avenue Jean Janvier 35000 Rennes-FRANCE

☎ +33 7 66 75 88 34

✉ info@fracon-fr.com 🌐 www.fracon-fr.com